



CARE GROOMS RULES OF COMPETITION:

CLIPPER CLASS

Open to all sizes and breeds, including mixed breeds and purebred dogs in clipped pet trims. This fun competition class simulates what most of us do in the salon everyday. You will showcase your clipper skills to produce a pet trim that would be suitable for a client's dog.

Times: 17" and under: 35 minutes clipper and 10 minutes scissor

17.1" and over: 45 minutes clipper and 15 minutes scissor.

****This is an unofficial competition class. Placements will not count towards Best in Division awards, or Best All Around Competitor.**

CARE GROOMS RÈGLES DE CONCURRENCE:

CLIPPER CLASSE

Ouvert à toutes les tailles et races, y compris les races mixtes et les chiens de race dans des coupes pour animaux de compagnie clippered. Cette classe de compétition amusante simule ce que la plupart d'entre nous font quotidiennement dans le salon. Vous montrerez vos compétences de tondeuse pour produire une garniture pour animaux de compagnie qui conviendrait au chien d'un client.

HORAIRE: 17 po et moins: 35 minutes de coupe et 10 minutes de ciseaux
17,1 "et plus: 45 minutes de clipper et 15 minutes de ciseaux.

**** Ceci est une classe de compétition non-officielle. Les stages ne seront pas pris en compte pour les récompenses Best in Division ou Best All Around .**